
Zápis z jednání školské rady ze dne 16.11.2022 zřízené při  
Základní škole a mateřské škole Vladislav  

 
Místo jednání: sborovna základní školy 
 
Přítomni:  

- zástupci školy: Mgr. Iva Tichá 
- zástupci rodičů: MUDr. Dana Augustinová 
- zástupci zřizovatele: Vojtěch Peroutka a Bc. Jaroslav Oborný 

 
 
 
1.ZAHÁJENÍ 

 
Jednání školské rady zahájil v 15,30 hodin p. Jaroslav Oborný přivítáním členů školské rady. 
Omluvena je p.  Plajerová a p. Ležáková. P. Jaroslav Oborný konstatoval, že ŠR je usnášení- 
schopná. 
 
 
 
 
2. SCHVÁLENÍ VÝROČNÍ ZPRÁVY O ČINNOSTI ŠKOLY ZA ŠKOLNÍ ROK 2021/2022 

 
Školská rada v souladu s ust. § 168 odst.1) zák.č. 561/2004 Sb., školský zákon, jednomyslně 
schválila výroční zprávu o činnosti školy. 
 
 
 
 
3. SEZNÁMENÍ SE ZÁJMOVOU ČINNOSTÍ VE ŠKOLNÍM ROCE 2022/2023 
 
P. zást. řed. Iva Tichá seznámila přítomné s rozvrhem doučovacích skupin ve školním roce 
2022/2023. Dále seznámila se zájmovými útvary, které ve škole probíhají – angličtina (pro 2. 
třídu), deskové hry, keramika a sportovní kroužek. 
 
 
 
 
4. SEZNÁMENÍ S REVIZÍ ŠKOLNÍHO VZDĚLÁVACÍHO PROGRAMU 
 
P. zást. řed. Iva Tichá seznámila přítomné s průběhem zpracování nového školního 
vzdělávacího programu, který bude předložen ke schválení školské radě v srpnu (září) 2023. 
 
 
 
 
 



5. NÁMĚTY A PŘIPOMÍNKY 

 

Školská rada vzala na vědomí požadavky a náměty od zástupců školy: 

a) nutnost úpravy vstupu do školní jídelny – kluzký povrch 

Školská rada vzala na vědomí a zástupci obce slíbili, že tuto skutečnost projednají na 
radě obce. 
 

 

Školská rada vzala na vědomí požadavky a náměty od rodičů: 

a) výuka náboženství - ohledně možnosti poskytnutí prostor k výuce náboženství bylo 
sděleno, že škola umožní na základě dohody s Římskokatolickou farností Vladislav výuku 
v prostorách školy. Podmínkou bude uzavření dohody a stanovení osoby, která bude 
odpovídat za dodržování pravidel stanovených v dohodě. 

 
 

b) elektronické žákovské knížky – škola nebude zavádět elektronické žákovské knížky, 

protože vychází z negativních zkušeností, kdy nemalá část rodičů na elektronickou 

komunikaci reaguje pozdě, nebo vůbec nereaguje. 

 

 

 

 
   6. UKONČENÍ 

Jednání školské rady ukončil předseda p. Jaroslav Oborný.  

 

Zapsala: Iva Tichá 

 

 

 

 

 


